

《单词百科:Remittances是什么意思?Remittances怎么发音?Remittances的解释和用法》

英语单词Remittances是什么意思?Remittances怎么读?Remittances怎么发音?简答网为您整理了Remittances的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



Remittances怎么读

Remittances的读音:[rɪˈmɪtənsɪz]

Remittances的意思

1、n.汇寄(remittance的名词复数);汇款, 汇款额;

Remittances的双语例句

1、These remittances do not reflect domestic demand or supply, but are more like a capital inflow.

这些汇款既不属于国内需求,也不属于国内供给,更象是流入资本.

2、He sends regular remittances to his parents.

他定期汇款给他父母.

3、The World Bank is forecasting a decline in remittances of 7-10 % in 2009.

世界银行预计2009年测汇款下降 7—10%.

4、And telephone banking remittances function can not be underestimated.

而电话银行的汇款功能也不能小觑.

5、Unilateral transactions include pensions, and remittances.

单边交易包括:年金和汇款.

6、Audit daily food & beverage report and verifying the cashier's remittances to the General Cashier's Report.

审核每日 餐饮 报告,查验收银员的交款报告与总出纳报告是否一致.

7、Their remittances to relatives in the countryside had been a big driver of rural spending.

他们给村子里的亲人汇去的汇款是农村消费的一大驱动力.

8、Some towns achieve prosperity aided by remittances; others get trapped in a cycle of dependency.

有些乡镇因汇款的协助而蓬勃发展,有些则陷入依赖的恶性循环中.

9、Some companies accept bank remittances as payment for products.

有些公司接受以银行汇款支付货款.

10、Both its main sources of foreign exchange, workers' remittances and garment exports, are at risk.

外汇两大源头 —— 输出劳务汇款和服装出口 —— 都岌岌可危.

11、The value of remittances has also tumbled, says Mexico's central bank.

边境逮捕(偷渡)同样快速下跌.

12、Yes. And please fill out this foreign remittances form.

是的,另外,请填写一张外汇表.

13、Most Uzbeks rely on cotton, growing fruit and vegetables, or remittances to get by.

绝大多数乌兹别克斯坦人依靠棉花、种植水果蔬菜或者汇款凑合着过.

14、However, the chances that remittances will continue to hold up this year are slim.

然而,今年汇款继续保持向下的可能性会比较小.

15、The account will be used for payments under LC, collections and remittances.

本帐户用于信用证、托收和汇款的结算.

以上是简答网为您整理的Remittances怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于Remittances的用法、Remittances的释义、Remittances的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/Remittances>